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REFERAT BESTYRELSESMØDE 

 

Den 5. marts 2025, kl. 19.00 

Mødedeltagere:           John Bak, Erik Lystrup, Bjarke Farsinsen, Anne Geisler, Pernille Aude 

 

Emne Status Diskussion/Action Hvem 

SJD Sidste møde  
diskuteret 

Vi kan ikke rigtig konkludere noget, da der endnu ikke er 
udsendt et officielt referat 

Alle 

 Diplom erstatter 
glas 

Når glasbeholdning er opbrugt. 
Klubberne bestemmer fortsat selv på egne prøver 

John 

 Samarbejdsaftale 
med DKK 

• DJ kan ikke afholde prøver jf. aftale ml. SJD og DKK 

• Vi tolker ovenstående således at DJ fortsat kan 
afholde egne prøver, men at prøverne ikke kan 
godkendes i FCI regi 

• DGSK ønsker at denne samarbejdsaftale skal 
igennem repræsentantskabet til afstemning 

John 

Oplæg til SJD 
strategimøde 

Vores målsætning • Afholde de klubprøver vi ønsker 

• Blive støttet i vores aktiviteter og få frie hænder til 
dette 

• SJD skal beholde DM, Forårsmesterskab og fælles 
vinderklasser. Alt andet skal klubberne tage sig af. 

Alle 

 Markprøve-
udvalget  

Markprøveudvalget er blevet lukket ned og opgaverne er 
blevet lagt ind under bestyrelsen. 
DGSK ønsker at SJD holder sig til ovennævnte 3 prøver, og 
overlader resten til klubberne, så SJD ikke kommer til at 
fungere som en begrænsning. 

Alle 

Race -
kompendie 

DGSK anbefaler 
nye racemål 

I dag er racemål følgende: 
Hanhunde: 66 cm 
Tæver:        62 cm 
 
Når der kun er ét mål, så er det ganske få hunde, der kan 
leve op til givne racemål. 
 
Derfor anbefaler DGSK at graduere målene, som det også 
tidligere har været praksis. Vores anbefaling vil være: 
Hanhunde: 63 -67 cm 
Tæver: 59-63 cm 

Alle 

Klubweekend Tilmeldte Pt. 25 tilmeldte.  Alle 

Referent, Pernille Aude 


